
Společné zasedání  členů  VV, OR, OKRR, starostů  a  velitelů  okrsků  OSH  

Klatovy, konané  dne  24. 10. 2023  v  kavárně  hotelu  Rozvoj  v Klatovech 
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx 

 

N Á V R H    N A    U S N E S E N Í 

xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx 

 

schvaluje 

 
29/23. Zapisovatele zápisu Ing. Ivanu Truskovou    - 30 hlasů pro. 

30/23. Ověřovatele zápisu: 

p. Josefa Nohu a p. Milana Klečku     - 30 hlasů pro. 

31/23. Skrutátory porady a to: vedoucí Bc. Petru Pytlovou, DiS., 

           pí.  Mgr. Libuši Chalupkovou, Hanu Melcovou a 

           Mgr. Lenku Martinovou      - 30 hlasů pro. 

32/23. Program dnešního jednání        - 30 hlasů pro.     

33/23. Výsledek hospodaření OSH k 30. 9. 2023  

 s přebytkem 287 147 Kč      - 29 hlasů pro. 

34/23. Návrh rozpočtu na rok 2024      - 29 hlasů pro. 

- 1 se zdržel. 

35/23. Návrh na usnesení       -  30 hlasů pro. 

 

 

ukládá 

 
10/23. Starostům  okrsků,  předat  všechny  materiály, které  dnes  na  jednání obdrželi,  jednotlivým  sborům  

a  okrskům. 

 

 

bere na vědomí 

 
79/23. Kontrolu plnění úkolů z usnesení z poslední společného zasedání, kterou provedl starosta OSH  

p. Jaroslav Šimáček. 

80/23. Zprávu starosty OSH p. Jaroslava Šimáčka o činnosti VV OSH od posledního společného zasedání 

k dnešnímu dni. 

81/23. Zprávu vedoucího ORR nám. starosty OSH p. Josefa Nohy o činnosti ORR od posledního 

společného zasedání k dnešnímu dni. 

82/23. Zprávu vedoucí ORŽ pí. Marie Kořínkové, DiS., o činnosti ORŽ od posledního společného zasedání 

k dnešnímu dni. 

83/23. Zprávu náměstka starosty OSH a ved. ORM p. Bohumíra Bucifala, DiS., o činnosti ORM od 

posledního společného zasedání k dnešnímu dni. 

84/23. Zprávu vedoucí OORP pí. Ing. Ivany Truskové o činnosti OORP od posledního společného zasedání 

k dnešnímu dni. 

85/23. Zprávu ved. OROO p. Alberta Jíry o činnosti OROO od posledního společného zasedání k dnešnímu 

dni. 

86/23. Zprávu ved. OKRR p. Václava Laška o čerpání rozpočtu za 3. čtvrtletí roku 2023 a zprávu o činnosti 

OKRR v r. 2023. 

87/23. Seznámení se Zpravodajem OSH č. 2/2023, které provedl starosta OSH  p. Jaroslav Šimáček. 

88/23. Seznámení s materiály určenými pro okrsky a pro jednotlivé sbory, které provedl starosta OSH p. 

Jaroslav Šimáček. 

89/23. Zprávu p. Václava Drhy, vedoucího Aktivu zasloužilých hasičů o činnosti aktivu v roce 2023  

90/23. Seznámení s návrhem rozpočtu na r. 2024, které provedl předseda OKRR p. Václav Lašek. 

91/23. Diskusní příspěvek zástupce HVP a.s. Štefana Asztaloše. 



92/23. Diskusní příspěvek ředitele územního odboru Klatovy HZS PLK plk. Ing. Aleše Bucifala. 

93/23. Diskusní příspěvek místostarosty města Klatovy p. Ing. Martina Kříže. 

94/23. Diskusní příspěvek náměstka starosty KSH p. Josefa Veitha. 

95/23. Diskusní příspěvek p. Ing. Václava Špičáka. 

96/23. Diskusní příspěvek starosty OSH p. Jaroslava Šimáčka. 

97/23. Diskusní příspěvek p. Jedličky a odpověď předsedy OKRR p. Václava Laška. 

98/23. Diskusní příspěvky p. Matouše, náměstka starosty OSH p. Bohumíra Bucifala DiS., předsedy OKRR    

p. Václava Laška.   

 

 

 

Ověřovatelé zápisu: 

 

 

 

……………………………..….    ………….……………………... 

 Josef Noha           Milan Klečka 

 

 

Zapsala: Ing. Ivana Trusková      V Klatovech dne 24. 10. 2023 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Z Á P I S 

 

ze společného zasedání členů VV, OR, OKRR, starostů a velitelů okrsků OSH 

Klatovy, která se konala dne 24. 10. 2023 v kavárně hotelu Rozvoj v Klatovech. 
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx 

 

Jednání zahájil náměstek starosty OSH  a vedoucí ORM p. Bohumír Bucifal DiS., přivítal přítomné a 

požádal o minutu ticha za zesnulé členy. Přivítal hosty a významné členy našeho jednání  zástupce HVP 

a.s. Štefana Asztaloše, ředitele územního odboru Klatovy HZS PLK plk. Ing. Aleše Bucifala, starostu OSH 

Klatovy p. Jaroslava Šimáčka, vedoucího KKRR p. Václava Laška, místostarostu města Klatovy Ing. 

Martina Kříže, náměstka starosty KSH Josefa Veitha. 

 

Náměstek starosty OSH a vedoucí ORM p. Bohumír Bucifal DiS., na úvod předal slovo hostům. Ředitel 

ÚO KT HZS PLK plk. Ing. Aleš Bucifal, který všechny přítomné pozdravil a poděkoval za pozvání. 

Promluvil o dotacích na příští rok. Mluvil o dotacích na CAS, jejichž cena ohromně vzrostla, zatím nejsou 

dotace vypsané. Za náš okres letos 2 CAS JSDHO Klatovy a JSDHO Luby. Promluvil o probíhajících 

dotacích na stříkačky, přívěsy, DA, příspěvek na neinvestiční dotace. Pro příští rok DA a přívěsy na hašení 

– doporučeno na GŘ 17 žádostí za kraj – 6 žádostí za Klatovsko.  Dále pohovořil o školení a výcviku, kde 

je znovu rozjetý distanční způsob. Kurzů je moc a kurzantů také.  

 

Další příspěvek patřil Ing. Martinu Křížovi, který pochválil činnost sborů v obcích – požární prevence, 

práce s dětmi, kulturní činnost. Poděkoval za všechnu činnost a uvedl, že si velmi naší činnosti váží. Vyjádřil 

podporu. 

 

Zástupce HVP – Štefan Asztaloš – poděkoval za pozvání. Promluvil o úspěšném letošním roce  pro 

pojišťovnu. Pojišťovna plní 126% v Plzeňském a Karlovarském kraji.  Promluvil o již zastaralých 

smlouvách a doporučil obnovení. 

 

Náměstek starosty KSH p. Josef Veith promluvil o činnosti KSH. Seznámil s průběhem krajských soutěží 

za uplynulé období a jednotlivě je zhodnotil. Vyhodnocení krajského kola PO očima dětí a mládeže 2023 

proběhlo velice dobře a bylo pozitivně hodnocené. Setkání zasloužilých hasičů také velice krásně proběhlo, 

všichni účastníci byli nadšeni. Celostátní zasedání vedoucích zasloužilých hasičů se uskutečnilo v 

Domažlicích. Dále promluvil o dluhu pí. Vídršperkové, kdy  538 tisíc již uhradila a 251 tisíc zbývá doplatit.  

Ve čtvrtek proběhne krajské shromáždění v Dobřanech. Upozornil na JSDHO, kde došlo k úbytku jejich 

členů, je třeba motivovat mladé a zaměřit se na to. 

 

Zapisovatelem zápisu byla zvolena a odhlasována vedoucí OORP pí. Ing. Ivana Trusová. Dále bylo 

hlasováno o skrutátorech společného zasedání – vedoucí Bc. Petra Pytlová DiS., členové Mgr. Libuše 

Chaloupková, Hana Melcová, Mgr. Lenka Martinová.  Všichni přítomní byli pro. Ověřovatele zápisu byli 

navrženi pp. Milan Klečka a Josef Noha, při hlasování byli všichni přítomní pro. Dále byl přednesen celý 

program a bylo o něm hlasováno a byl jednomyslně schválen.  

 

Nejprve dostal slovo starosta OSH p. Jaroslav Šimáček. Všechny přivítal a pozdravil. Provedl kontrolu 

usnesení z posledního zasedání a prošel veškeré body posledního usnesení. 

 

Zprávu o činnosti VV  přednesl také starosta OSH p. Jaroslav Šimáček. VV pracuje dle schváleného plánu 

práce. Pochválil členy VV a odborných rad za realizaci jednotlivých akcí. Účast na jednání je velice dobrá 

a poděkoval všem za práci během roku, 

 

Marie Kořínková DiS., vedoucí ORŽ promluvila o práci odborné rady. Pochválila soutěž v Rabí a SDH 

Rabí poděkovala. Zástupkyně ORŽ se podílejí na organizaci PHL a vypomáhají i při hře Plamen a na 

podzim ZHVB. Poděkovala všem členkám za jejich nasazení a strávený čas.  

 



Dále promluvil  vedoucí ORR p. Josef Noha, který poděkoval za ceny pro vyhodnocení PHL. Poděkoval 

městu Klatovy za příspěvek na hodnotné ceny. Poděkoval většině členů ORR. Další poděkování směřovalo 

panu Václavu Toušovi za časomíru a uvedl, že v letošním roce byla zakoupena nová časomíra. Poděkoval 

všem členům SDH za jejich práci a popřál do nového roku.  

 

Vedoucí OROO p. Albert Jíra poděkoval všem členům odborné rady. Jejich jednání je  spojené s jednáním 

s OORP – činnost se vzájemně prolíná. Pochválil Bc. Jana Dufalu z SDH Velhartice. Pronesl doporučení a 

dal k zamyšlení zřízení komise ochrany obyvatelstva a krizového řízení v jednotlivých obcích.  Popřál do 

nového roku a poděkoval za pozornost.  

 

Vedoucí ORM p. Bohumír Bucifal DiS., promluvil o proběhlých soutěžích. Vše je popsáno ve Zpravodaji 

č. 2/2023. ZHVB v Dlažově proběhla velice dobře, poděkoval SDH Dlažov za veškerou práci. Poděkoval 

za úžasné přizpůsobení změny tratě. Soutěž proběhla na velmi dobré úrovni, i když hodně věcí bylo nových. 

Promluvil i o výsledcích na ZHVB krajského kola v Nevřeni. Poděkoval za veškerou práci a výpomoc s 

pořádáním soutěží.  

 

Vedoucí OORP Ing. Ivana Trusková promluvila o vyhodnocení okresního kola PO očima dětí a mládeže 

2023. Dále upozornila na připravované termíny odborných seminářů pro preventisty, které proběhnou 

v termínech uvedených ve Zpravodaji č. 2/2023. 

 

Vedoucí OKRR p. Václav Lašek promluvil o provádění kontroly zaúčtovaných dokladů po účetní uzavření 

měsíce. Doklady v hotovosti i přes účet. Kontrola dokladů vždy proběhla v pořádku. Po uplynutí čtvrtletí 

je vždy jednání celé OKRR – hodnotí se vývoj hospodaření, zda odpovídá schválenému plánu. Provádějí 

se kontroly dokladů pro provoz automobilu. Účastní se na jednání VV – informuje o hospodaření. 

Poděkoval všem členům rady za jejich činnost. 

  

Vedoucí AZH p. Václav Drha promluvil o tom, že aktiv má v současné chvíli  177 členů a z toho 35 členů 

je nositelem titulu Zasloužilý hasič z toho je jen 5 žen. Upozornil na to, že žen je málo a doporučil zamyslet 

se nad tím, že poslední žena na našem okrese dostala titul v roce 2017. Republikové setkání vedoucích 

krajských Aktivů zasloužilých hasičů bylo moc hezké. Setkání proběhlo na Babyloně na Domažlicku, 

promluvil o tom, že za náš kraj se zúčastnil jen on a zástupce okresu Domažlice. Upozornil na to, že se 

zasílají gratulace a někdy se bohužel stane, že člen aktivu zemře a je mu poslána gratulace. Poprosil o 

informování OSH o těchto smutných událostech. Popřál do nového roku a poděkoval za činnost a podporu 

AZH.  

 

Dalším bodem byla zpráva předsedy OKRR p. Václava Laška ohledně hospodaření za rok 2023 

k 30.9.2023: příjem 1688 864 Kč, výdaj 1401717 Kč, přebytek 287 147 Kč. Hospodaření OSH Klatovy 

skončí s mírným přebytkem. Doporučil, aby společné zasedání schválilo hospodaření OSH ke 30.9. 2023  

s přebytkem 287 147 Kč. Toto hospodaření bylo odhlasováno. Následoval dotaz p.  Tomáše Pangerla – 

SDH Strážov na to, zda i na konci roku budou přebytky, s ohledem na to, že byly zvýšeny příspěvky. Na 

toto odpověděl starosta OSH p. Jaroslav Šimáček, že tohle je do konce září a ještě není vše ukončeno. 

Následovalo představení návrhu rozpočtu na rok 2024 – navržený jako vyrovnaný 1683 950 Kč na výdajích 

a na příjmech. OKRR doporučuje takto navržený rozpočet schválit. Nebyly žádné připomínky. Hlasování 

proběhlo 29 pro a 1 se zdržel. Vedoucí OKRR p. Václav Lašek všem popřál a poděkoval všem za činnost.  

 

Starosta OSH p. Jaroslav Šimáček seznámil s obsahem tašek, které byly předány všem starostům okrsků. 

Seznámil se Zpravodajem č. 2/2023 a upozornil na některé finance, které byly předány do okrsků a sborů. 

Veškeré doklady jsou předávány v taškách a jinak jsou ke stažení na webových stránkách OSH. Platit 

členské příspěvky možno na účet nebo přes starosty okrsků. Upozornil, že se zatím nikdo nepřihlásil o 

pořádání oslav svatého Floriána. Poprosil sbory, které v příštím roce budou slavit vysoká výročí, aby se 

zamyslely a prodiskutovaly možnost pořádání těchto oslav. Okresní ples proběhne 2. 3. 2023 v Petrovicích 

u Sušice.  

 



Následovala diskuse, do které se jako první přihlásil p. Václav Špičák – poděkoval za činnost s dětmi a za 

činnost všeobecně. Poděkoval plk. Ing. Aleši Bucifalovi za možnost navštěvovat hasičskou stanici. Popřál 

do příštího roku mnoho zdraví. 

 

Dále promluvil starosta OSH p. Jaroslav Šimáček  o ukončení volebního období přelom let 2025/2026. 

Připravuje se určitá změna stanov, bude zaslána snad v následujícím období. Poděkoval za organizování 

soutěží a oslav. Poděkoval za poslední organizace ZHVB SDH Dlažov. Upozornil na to, že ještě očekáváme 

dodání překážek a tímto naplnění dotace z Plzeňského kraje.  

 

Další příspěvek do diskuse měl p. Jedlička, který reagoval na to, že v rozpočtu jsou plánované výdaje o 150 

tisíc rozdílné než v loňském roce. K dotazu reagoval vedoucí OKRR p. Václav Lašek, že se úplně nevědělo, 

jak to bude s výší příspěvků a rostoucími cenami v loňském roce. Nižší příjmy jsou dané menším počtem 

členů, kteří své členství ukončili kvůli navýšení členských příspěvků. Dále poděkoval pan Matouš za to, že 

hosté našeho společného zasedání zůstali až do konce. 

 

Další příspěvek do diskuse měl náměstek starosty OSH p. Bohumír Bucifal DiS., a oznámil, že SDH Sušice 

oslaví 150 let až v roce 2025.Dále vedoucí OKRR p. Václav Lašek připomněl některé body ze Zpravodaje 

č. 2/2023 – důležité je, aby na OSH byly aktuální e-maily a telefonní čísla. Důležité je mít přístup do 

centrální evidence, kde se zjistí za kolik lidí má SDH  platit členské příspěvky. Upozornil na  Datové 

schránky – lze dodat další osobu pro přístup – nastává problém, kdy starosta zemře a není nikdo jiný, kdo 

by datovou schránku vybral. Dále se do diskuse nikdo nepřihlásil.  

 

Bylo přečteno usnesení, nikdo z přítomných ho nechtěl doplnit. Proběhlo hlasování a usnesení bylo 30-ti 

hlasy schváleno. 

 

Závěrem poděkoval náměstek starosty OSH  a vedoucí ORM p. Bohumír Bucifal DiS., za jednání a všem 

přítomným popřál hodně zdraví a štěstí do nového roku. Jednání ukončil starosta OSH p. Jaroslav Šimáček, 

který všem poděkoval za veškerou práci a účasti na jednáních. Popřál do nového roku. 

 

Ověřovatelé zápisu: 

 

 

……………………………..….    ………….……………………... 

 Josef Noha           Milan Klečka 

 

 

Zapsala: Ing. Ivana Trusková      V Klatovech dne 24. 10. 2023 

 


